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Относно: Изграждане на тротоари в кв. „Картала"

Уважаеми г-н Кмет,

Квартал „Картала" е един от най -  развиващите се жилищни квартали във 
Велико Търново. През последните десетилетия той се превърна в 
притегателен център за много млади семейства. Жилищното строителство 
в района продължава с бързи темпове. Нови блокове изникват ежегодно и 
квартала постепенно става най -  гъсто населения. Въпреки мащабното 
строителство в голяма част от улиците все още липсват тротоари. Повечето 
хора се придвижват с автомобили поради отдалечеността му от центъра и 
недобрата свързаност с градския транспорт, но една голяма част от 
живущите в квартала са принудени ежедневно да се движат буквално по 
платното. Това са майките с деца, на които им се налага да бутат детските 
колички или да държат децата си здраво за ръка докато прекосяват все по 
-  натоварените улици. Въпреки, че се развива, кварталът се нуждае от 
подобряване на инфраструктурата -  нови паркоместа, озеленяване, 
изграждане на улици, транспортна комуникация и др., но проблем от 
първостепенно значение са липсващите тротоари. Задължително условие, 
за да бъде гарантирана в известен степен сигурността на живущите.

В тази връзка са и въпросите ми към Вас:



1. Имате ли справка - на кои улици в кв. „Картала" няма тротоари? Каква 
е тяхната дължина?

2. Правили ли сте изчисления какви средства са необходими за 
изграждането им?

3. Приоритетно от кои улици ще започнете изграждането на тротоари?
4. Колко средства са отделени от Бюджет 2021 и ИП на община Велико 

Търново за изграждане на тротоари?

Очаквам Вашия устен отговор с приложените към него документи.

С Уважение:.\
Валерия Дончева


